

AETHER REALM



AETHER REALM has reached melodic death metal maestro status with *Redneck Vikings From Hell!*

North Carolina's **AETHER REALM** has reached melodic death metal maestro status with their latest full-length offering and Napalm Records debut, ***Redneck Vikings From Hell!*** With this album, the band improves upon their already distinctive sound that, since day one, has had fans wondering if they're hearing a band from the States or the mountains of Finland! Each of the 11 tracks on ***Redneck Vikings From Hell*** are entirely distinct, setting the stage by playing upon their southern roots with the banjo-laden epic folk metal-inspired title track "*Redneck Vikings From Hell*". Meanwhile, the arena-ready first single "*Goodbye*" and center-cuts like the thrashy, unwavering "*Lean Into the Wind*", the powerful anthem "*Hunger*" and symphonic brutality banger "*Slave to the Riff*" provide a weightier sample of the unconventional stylings of **AETHER REALM 3.0**. Otherworldly closing track "*Craft and the Creator*" drives it all home, showcasing each individual band member's infallible technical skills and featuring hair-raising leads that would make any guitar god blush. Furthermore, the album is strung together by colossal orchestral elements that lift the album to new heights previously unreachable by the band. ***Redneck***

Vikings From Hell not only cements **AETHER REALM** as a band to watch but will also have listeners questioning just what exactly they *can't* do. Don't be swayed by the title — ***Redneck Vikings From Hell*** is no joke.

AETHER REALM erreicht mit Redneck Vikings From Hell die Königsklasse des melodischen Death Metals!

AETHER REALM erreicht mit dem neuesten Album und Napalm Records-Debüt ***Redneck Vikings From Hell*** die Königsklasse des melodischen Death Metals und verfeinert den ohnehin unverwechselbaren Sound der Vorgängeralben. Die Diversität jedes einzelnen der elf Tracks auf ***Redneck Vikings From Hell*** wird vor allem in dem banjo-bestückten, epischen, von Folk-Metal inspirierten Titelsong "***Redneck Vikings From Hell***" deutlich, in dem **AETHER REALM** ihre Wurzeln in den Fokus stellen. Die Livehymne "***Goodbye***" und Songs, wie das thrashige "***Lean Into the Wind***", das kraftvolle "***Hunger***" und das melodisch-brachiale "***Slave to the Riff***" sind weitere Beispiele für die unkonventionellen Stilrichtungen dieses neuen Kapitels in der **AETHER REALM** Saga. Der krönende Abschluss des Albums, "***Craft and the Creator***", unterstreicht die unfehlbaren technischen Fähigkeiten jedes einzelnen Bandmitglieds und bietet Leads, die einem Gitarren Gott würdig sind. Darüber hinaus wird das Album durch kolossale Orchester-elemente getragen. ***Redneck Vikings From Hell*** setzt **AETHER REALM's** Weg an die Spitze des Genres fort!